

VICTOR 二零二三香港公開羽毛球錦標賽
滙豐世界羽聯世界巡迴賽超級 500
VICTOR Hong Kong Open Badminton Championships 2023
 part of the HSBC BWF World Tour Super 500

票 價 Ticket Price

日期 Date	時間 Match Start	預計完場時間 Estimated Match end	票價 Ticket Price	項目 Event	場地 Venue
12 Sep 2023 (Tue)	0900	2000	免費憑票入場 Free Admission with ticket	外圍賽及男雙、女雙首輪初賽 (外圍賽晉級者除外) Qualifying Rounds & Round of 32 for Men's and Women's Doubles (Except the matches with players from the Men's and Women's Doubles Qualifying Round)	香港體育館 Hong Kong Coliseum, Hung Hom
13 Sep 2023 (Wed)	0900	1700	\$40, \$60, \$80, \$150	初賽 Preliminary Rounds	
	1830	2200	\$50, \$80, \$130, \$180		
14 Sep 2023 (Thu)	0900	1700	\$40, \$60, \$80, \$150	半準決賽 Quarter-finals	
	1830	2200	\$50, \$80, \$130, \$180		
15 Sep 2023 (Fri)	1130	1600	\$60, \$80, \$150, \$180	準決賽 Semi-finals	
	1830	2200	\$70, \$100, \$200, \$250, \$300		
16 Sep 2023 (Sat)	1000	1500	\$70, \$150, \$250, \$350, \$420	決賽 Finals	
	1700	2200	\$70, \$150, \$250, \$350, \$420		
17 Sep 2023 (Sun)	1330*	1900	\$80, \$150, \$300, \$550, \$680		

*註：決賽日開幕典禮於 1330 開始，賽事於典禮後隨即展開。

Remark: Opening Ceremony of Finals starts at 1330. Matches start immediately after the ceremony.

門券優惠 Promotion Offer

2023 年 9 月 13 日 (日場) 13 September 2023 (Day Session)

- 學生及高齡人士(六十歲或以上) 購買日間門票可獲半價優惠。
A 50% discount will be offered for students/senior citizens (aged 60 or over).
- 每次購買正價門票滿 20 張或以上可享九折優惠。
A 10% discount will be offered for each purchase of 20 or more standard tickets.

2023 年 9 月 13 日(夜場) 及 9 月 14 日 13 September (Night Session) & 14 September 2023

- 學生及高齡人士(六十歲或以上) 九折優惠。
A 10% discount will be offered for students/senior citizens (aged 60 or over).
- 每次購買正價門票每節滿 20 張或以上可享九折優惠。
A 10% discount will be offered for each purchase of 20 or more standard tickets in one session.

其他日子 Others:

- 學生及高齡人士(六十歲或以上) 九折優惠。
A 10% discount will be offered for students/senior citizens (aged 60 or over).

門票於 2023 年 8 月 15 日起在城市售票網網頁、流動購票應用程式 URB TIX (Android 及 iPhone/iPad 版) 及電話購票熱線發售，而城市售票網售票處及自助售票機售票將於 8 月 16 日起發售。

Tickets are available from 15 August 2023 at URB TIX website, by mobile app URB TIX (Android and iPhone/iPad versions) and by telephone. Tickets are available from 16 August 2023 at all URB TIX outlets and self-service ticketing kiosks on top of the above.

城市售票網網上購票 (請留意購票條款及細則):

URBTIX Internet Booking (Please refer to the terms & conditions): www.urbtix.hk

城市售票網票務查詢及客戶服務熱線 URB TIX Ticketing Enquiries and Customer Service Hotline: 3166 1100 (10am – 8pm daily)

城市售票網電話購票熱線 URB TIX Telephone Booking Hotline: 3166 1288 (10am – 8pm daily)

